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Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Gustav Hallberg väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Styrets budget David berättar om sitt budgetförslag. Han förklarar att årets upplaga är väl-
digt annorlunda från tidigare år då alla sektionens inkomster och utgifter finns
med; tidigare har budgeten bara behandlat det som går genom Styret. Vida-
re påpekar han att budgetförslaget innebär en förlust på 80 000 kr, men då
budgeten är pessimistiskt beräknad och vi vanligtvis brukar gå mer plus än
väntat är han inte orolig. Dessutom utgörs en betydande del av förlusten av
inventarieköp som kommer löna sig i längden, samt att sektionen har gått plus
i många år, något vi inte borde göra alltför mycket som ideell förening.
David säger att FnollK:s aspbudget har sänkts för att minska sektionens för-
luster. Tidigare har den varit märkbart högre än F6 och DP:s dito. Carl undrar
varför FnollK:s aspbudget har varit högre, och Bemelie svarar att hon gissar
att FnollK brukar ha högre söktryck. David tillägger att FnollK:s asparr också
brukar vara dyrare.
Carl undrar varför det bara skärs i FnollK:s aspbudget om det finns anledningar
till att den brukar vara högre. David resonerar att aspningarna kostar mycket,
men att det inte kändes rimligt att skära i DP:s och F6 när de redan är lägre.
Beslut: Att godkänna Davids budgetförslag.

§5 Styrets
verksamhetsplan

Joseph berättar att Kärnstyrets verksamhetsplan skiljer sig på flera punkter
från den preliminära VP:n. Bemelie lyfter ökad studiebevaning för TM som ex-
empel på något som har strukits; Kärnstyret tyckte att punktens lydelse lät som
att Styret skulle kontrollera SNF:s arbete, vilket klingade lite falskt. Däremot
finns det numera en punkt om jämlikhet, där jämlikhet mellan programmen
ingår.
Carl tycker att förslaget ser bra ut, men lyfter att jämlikhet ur etnicitetssyn-
punkt inte finns med på punkten om jämlikhet. Bemelie svarar att Kärnstyret
diskuterade just det, men valde att inte ta med det då sådana problem inte har
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lyfts på sektionen, till skillnad från de andra typerna av jämlikhet som verk-
samhetsplanen nämner. Sofia fyller i med att det till synes största problemet
med etnisk jämlikhet är hur etniskt homogen sektionen är, men sektionen styr
inte över rekryteringen och har därmed svårt att påverka det. Joseph påpekar
att VP-förslaget pratar om jämlikhet överlag och lyfter några exempel, men
att jämlikhetsarbetet inte är begränsat till de exempel som tas upp.
Beslut: Att godkänna Kärnstyrets förslag på Styrets verksamhetsplan.

§6 Verksamhetsplaner för
F6, DP, Foc och SNF

Det diskuteras huruvida kommittéernas och SNF:s verksamhetsplaner ska god-
kännas av Styret. Joseph påpekar att det inte är praxis att de godkänns av
varken Styret eller sektionsmötet, men han anser att det borde göras. Han
tror inte att sektionsmötets intresse är tillräckligt stort för att det skulle vara
meningsfullt att godkänna dem där, utan tycker att Styret borde godkänna
dem.

§6.1 Focumateriet David påpekar att Foc inte har en punkt om att arrangera en aspning på sin VP,
till skillnad från F6, DP och FnollK. Gustav tycker att det är underförstått att
det ska arrangeras en aspning, men kan lägga till en punkt om det för att vara
konsekvent med de andra. Bemelie yrkar på att godkänna verksamhetsplanen
med tillägget av punkten om aspning.
Beslut: Att godkänna Focs verksamhetsplan med tillägg av en punkt om asp-
ning.

§6.2 F6 Beslut: Att godkänna F6 verksamhetsplan.

§6.3 DP Beslut: Att godkänna DP:s verksamhetsplan.

§6.4 SNF Bemelie tycker att VP:n är väldigt bra, men funderar över kursbevakningen för
TM nu när Styret har strukit den punkten. Oliver påpekar att det är många
TM:are i SNF i år och hoppas att det kommer förbättra situationen naturligt.
Beslut: Att godkänna SNF:s verksamhetsplan.

§7 Övertramp vid
tejpinköp

David förklarar att han fick mandat av Styret att köpa LoB-tejp för 10 000 kr
eller 108 rullar, vad som nu var billigast. Priset för 108 rullar blev 10 340 kr, och
då de behövde beställas i lådor om 18 tyckte han att det vore en onödigt stor
beställningsminskning att försöka efterleva pristaket exakt. Som ekonomiskt
ansvarig godkände han sitt eget övertramp preliminärt, men behöver få det
fastställt av Styret.
Beslut: Att godkänna Davids budgetövertramp.

§8 Avsägelse, Spidera Beslut: Att godkänna David Hambraeus avsägelse från sin post som nätmakare
i Spidera.

§9 Motionssvar Det har inkommit en motion till sektionsmötet som handlar om att köra ut
bakverk till sektionsmötesdeltagarna för 5 000 kr.
David har pratat med motionären och förtydligar att utkörningen skulle ske till
Lindholmen, Emilsborg, Rotary och andra stora studentbostadsområden. Han
lyfter också att Kärnstyret anser att det är mycket logistik och att kostnaden
är högre än vad maten brukar kosta för ett sektionsmöte.
Beslut: Att rekommendera avslag av motionen i sin helhet.
Bemelie yrkar på att Joseph åläggs skriva motionssvaret.
Beslut: Att ålägga Joseph att skriva motionssvaret.
Joseph tycker det ingår i hans post att ansvara för det och att det egentligen
inte är nödvändigt att ålägga honom det.
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§10 Jämlikhetsgrupp Sjemelie berättar att nästan alla andra sektioner har en jämlikhetsgrupp, men
hos oss är det SAMO som får axla den rollen själv. Hon skulle vilja ha input
på om det är en bra idé att starta en jämlikhetsgrupp på F och vad den i så
fall skulle göra rent konkret.
De nackdelar hon ser med en jämlikhetsgrupp är att det kan vara för likt Fabiola
samt att jämlikhetsarbetet inte borde läggas på en enda förening, utan ske i alla
delar av organisationen. Dock påpekar hon att Fabiolas fokus är på kvinnor,
medan en jämlikhetsgrupp även skulle ha hand om exempelvis HBTQ-frågor.
Vad gäller att arbetet ska ske i hela organisationen funderar hon på om man
skulle kunna skapa en arbetsgrupp för jämlikhetsfrågor, men hon ser problem
med att en sådan skulle behöva startas om varje år. En annan idé vore att ha en
jämlikhetsgrupp där SAMO är med, på samma sätt som informationsansvarig
är med i Spidera, så att arbetet är direkt kopplat till Styret.
De fördelar hon ser med en potentiell grupp är att jämlikhetsarbetet i nuläget
hänger väldigt mycket på att SAMO är intresserad av frågan, samt att en
jämlikhetsgrupp har större möjlighet att arra saker, såsom en sektionspride till
exempel.
Oliver tycker att det är viktigt att den hypotetiska jämlikhetsgruppen skulle
kunna göra verklighet av sina idéer, och tror det skulle vara svårt för dem
att göra det. Han lyfter istället möjligheten att hålla möten där representanter
från sektionens kommittéer och föreningar träffas och diskuterar hur de arbetar
för att göra sina arr inkluderande. Sofia tror det skulle vara viktigt att ha
ansvariga utöver kommittémedlemmarna i ett sådant råd; kommittéerna har
redan mycket att göra, och det finns risk att saker faller mellan stolarna om
de får axla ansvaret själva. Sjemelie tänker att SAMO skulle vara drivande för
rådet.
Carl tänker att man skulle kunna starta en arbetsgrupp som undersöker jäm-
likhetssituationen på sektionen och hur man bäst arbetar med den.
Bemelie tycker att Fabiola redan gör en del för sektionens kvinnor, och har
inte hört några andra grupper uttrycka ett behov av förbättring. Hon påpekar
också att det redan nu är svårt att fylla vissa poster, och det skulle bli ännu
svårare med ytterligare en förening.
David tycker det är viktigt att ha representanter från både kommittéerna och
övriga sektionsmedlemmar. Sjemelie tror att det kan bli en för stor grupp med
lite bystander effect om man har kommittérepresentanter och andra sektions-
medlemmar. Hon ska ta med sig Styrets tankar och fundera vidare.

§11 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:00!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Gustav Hallberg
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 20/21

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Budget
Fysikteknologsektionen 20/21

INTÄKTER 20/21 19/20 UTGIFTER 20/21 19/20
Program, F 265 000 265 000 FnollK 208 040 180 000
Program, TM 100 000 100 000 SNF 48 800 58 000
Sektionsavgift 81 000 82 000 Focumateriet 30 400 1 300
FARM 121 360 120 000 F6 315 050 1 700
F6 293 900 0 DP 165 800 0
DP 141 300 16 724 FARM 40 590,83 0
FnollK 26 400 0 Valberedning 5 030 4 610
Focumateriet 25 750 0 Utbildning 2 850 2 100
SNF 2 260 0 Sektionsmöten 8 400 10 800
Sektionsbil 22 000 30 000 Möteskostnader 4 600 4 600
Uthyrning Focus 13 000 13 000 Sektionens vecka 24 000 31 000
Sektionsaccessoarer 22 000 22 000 Styret 17 100 16 510
Övriga intäkter 10 000 8 000 Sammanh̊allning sektaktiva 22 400 20 000
TOTALT: 1 123 970 656 724 Sektionsbil 75 300 76 700

FIF 30 100 30 100
Finform 20 350 17 650
Foton 3 940 0
Fabiola 9 000 0
Hofflor 5 200 5 200
Ärtsoppa 11 200 11 200
Julmiddag 20 000 18 000
IT 1 650 3 600
Tidning 996 949
Avskrivning sektionsbilen 0 29 500
Avskrivning uteplatsen 15 000 15 000
Upprustning av Focus 30 000 32 000
Finansiella avgifter 13 229 8 850
Sektionspott 22 200 21 600
Funktionärer och föreningar 0 12 830
SaFT 6 000 6 000
Sektionsaccessoarer 30 000 37 050
Äskning Sektionskamera 0 13 200
Äskning Sektionsflugor 0 21 088
Äskning partytält 7 450 0
Tejpinventarier 10 000 0

RESULTAT -81 701,83 -34 413 TOTALT: 1 205 671,83 691 137



Sektionsstyrelsen
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Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Förtydligande av budgetposter

STYRET 20/21 19/20 SNF 20/21 19/20
Administration 3 500 1 000 Cocktailparty 15 000 30 000
Teambuilding styret 3 600 3 600 Utvärderingsluncher F/TM 3 500 3 500
Teambuilding kärnstyret 900 900 Teambuilding 3 000 3 000
Kärnstyret - aspning och överlämning 3 600 3 600 Aspning 4 000 4 000
Representation 3 000 3 300 Representation 5 000 6 400
Upprustning styretrummet 0 510 VBL 3 000 3 000
Mottagning 2 500 3 600 SNFika 2 000 2 000
TOTALT: 17 100 16 510 Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 2 500

Mottagning 5 800 1 600
SNFöreläsning, PA-edition 3 000 0
Övriga utgifter 1 000 1 000
TOTALT: 48 800 58 000

FINFORM 20/21 19/20 FIF 20/21 19/20
Tidning lp 1, mottagningsnummer 2 700 0 Representation 1 800 2 000
Tidning lp 1 2 700 2 700 Bokningar av pass 18 900 17 600
Tidning lp 2 2 700 2 700 Materialinköp 1 800 1 500
Tidning lp 3 2 700 2 700 Motionshallen 1 500 1 500
Tidning lp 4 2 700 2 700 H̊alla i CM 1 700 0
Tidningssläpp 2 250 2 250 Deltagande CM 1 300 2 000
Aspning / Teambuilding 1 500 1 500 Subvention Göteborgsvarv 0 3 000
Representation 1 800 1 800 Aspning 900 750
Reportage 500 500 Överlämning 900 900
Övriga utgifter 800 800 Teambuilding 900 750

Övriga utgifter 400 100
TOTALT: 20 350 17 650 TOTALT: 30 100 30 100

FOTON 20/21 19/20 FABIOLA 20/21 19/20
Material mm. 1 000 0 Brudar och bärs 3 000 0
Teambuilding 300 0 Inspoföreläsningar 400 0
Överlämning 600 0 Pluggkvällar 1 200 0
Representation 1 290 0 Menssk̊ap 400 0
Aspning 750 0 Bastu 1 800 0

Representation 600 0
Aspning 1 000 0
Teambuilding 300 0
Överlämning 300 0

TOTALT: 3 940 0 TOTALT: 9 000 0

FOCUMATERIET 20/21 19/20
Representation 0 800
Aspbudget 0 500
Bidrag 1 300 0
Flipperdelar 2 500 0
Automatdelar 1 000 0
Övriga utgifter 25 600 0
TOTALT: 30 400 1 300
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Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom den preliminära budgeten och skillnader mot förra året.

Utgifter och inkomster

En stor skillnad fr̊an föreg̊aende år är att budgeten i år innefattar alla kommittéers, sektionsorgans och nämnders
totala inkomster och utgifter. Detta har inneburit flera stora förändringar p̊a utgift- och inkomstposter i bud-
geten, framför allt för kommittéerna.

Skillnader mot förra året

Intäkter sektionsbil

Denna post har under året som g̊att inte genererat lika mycket pengar som förväntat och sänks därför.

IT

Under det g̊angna året ansöktes om utgivningsbevis. Detta behöver endast göras var tionde år varför posten nu
kan sänkas.

Sammanh̊allning sektionsaktiva

Posten sänktes rejält förra året, men har i år återigen utnyttjats i större grad och höjs därmed.

Funktionärer och föreningar

Inneh̊allet i denna post har flyttats till diverse andra poster, bland annat Foton och Fabiola.

Sektionsaccessoarer

Under året har förr̊aden av m̊anga sektionsaccessoarer uppdaterats och dessa väntas räcka under det kommande
året. Dock vill vi fortfarande ge utrymme för införskaffande av eventuella nya typer av sektionsaccessoarer.

Avskrivning sektionsbilen

Avskrivningen av sektionsbilen blir färdig under 19/20 och kan därför tas bort inför nästkommande år.

Finform

Under året gjordes inget mottagningsnummer. Detta planeras dock att göras nästkommande år, varför posten
återinförs.
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Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Sektionens vecka

I och med den r̊adande situationen s̊a har sektionen f̊att större utgifter än beräknat. Styrelsen har därför valt
att skära ned kostnaderna för sektionens middag med 10 kkr. Nedskärningen bli möjlig tack vare ett byte av
cateringbolag.

SNF

P̊a grund av Covid-19 s̊a kommer cocktailpartyna i LP1 och LP2 inte kunna h̊allas som normalt. SNF har
istället arrangerat ett musikquiz under mottagningen och planerar för en extra storslagen SNFöreläsning i LP2.

Fabiola och Foton

Foton och Fabiola blev under föreg̊aende verksamhets̊ar sektionsföreningar och har därför f̊att egna budgetposter
inför detta verksamhets̊ar.

Styret

Under föreg̊aende verksamhets̊ar blev kostnaderna för administration högre än förväntat och posten höjs därför.
P̊a grund av Covid-19 sänktes ock̊as Styrets mottagningsbudget.
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Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

Fysikteknologsektionen
Preliminär verksamhetsplan för Sektionsstyrelsen

2020/2021

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2020/2021 verka för följande mål:

Siffror inom parentes anger vilket mål i Mål- och visionsdokumentet som verksamhetsplanspunkten
jobbar mot.

• Fortsätta arbetet med det psykosociala läget
Under flera år har sektionsstyrelsen arbetat med den psykosociala situationen på sektionen, med
fokus på att F och TM-studenter upplevt sig stressade. Fortsatt arbete är nödvändigt då F och
TM fortfarande har mycket dåliga resultat i t.ex studentbarometern när det gäller psykosocial
hälsa. Sektionsstyrelsen ska fortsätta detta arbete det kommande verksamhetsåret genom att
ta fram en handlingsplan tillsammans med nya programledningen, och implementera den med
utbildningsområdet. (5, 9)

• Utvärdera implementerandet av sektionsföreningar
Under året 19/20 har en ny klass av sektionsaktiva införts i formen av sektionsföreningar. Då
detta är en relativt stor förändring bör den utvärderas och eventuellt utvecklas. (8, 11)

• Verka för förbättring och utvidgning av sektionens lokaler
Sektionslokalen upplevs ha vissa brister, främst att köket är nedgånget och lokalen överlag
inte upplevs som särskilt hemtrevlig. Sektionsstyrelsen vill därför under nästa verksamhetsår
fortsätta det påbörjade arbetet med att rusta upp köket. Därutöver ska möjligheten att utvidga
sektionens lokaler ses över. (6)

• Utvecklande av intern kommunikation
Under det kommande verksamhetsåret skall sektionsstyrelsen arbeta med att förbättra kommu-
nikationen mellan kommittéerna på sektionen samt kommunikationen mellan sektionsstyrelsen
och kommittéerna. (7)

• Utveckla miljö- och hållbarhetsarbetet på sektionen
Under året har sektionen antagit en ny miljö- och hållbarhetspolicy. Sektionsstyrelsen vill kon-
kretisera och vidareutveckla hur miljö- och hållbarhetsarbetet ska skötas under det kommande
året samt integrera det i styrelsearbetet.

• Se över hanteringen av sektionens utrustning
Viss utrustning i sektionens ägo används idag inte på optimalt sätt, något sektionsstyrelsen vill
förbättra. Under det kommande året vill sektionsstyrelsen se över internuthyrningar av sektions-
bilen och användandet av tryckeriutrustningen.

• Uppföljning av GDPR
Under det gångna verksamhetsåret har sektionsstyrelsen arbetat med sektionens uppföljning av
GDPR, men det finns fortfarande möjligheter för förbättring. Sektionsstyrelsen 20/21 vill därför
verka för att förbättra hanteringen av personuppgifter på våra IT-system för att den ska bli mer
GDPR-enlig.
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• Dokumentering av hanteringen av COVID-19
Sedan våren har COVID-19 orsakat stora störningar i sektionens verksamhet och kan även
komma att påverka under det kommande året. Sektionsstyrelsen vill dokumentera hanteringen
av situationen, speciellt med fokus på studentliv och sektionsengagemang. (2, 3, 4, 7)

• Digitalisera sektionens ekonomi
Sektionens ekonomi kräver i nuläget mycket tid och arbete, bland annat för bokföring och kon-
tanthantering. För att minska arbetsbördan för sektionens ekonomsikt ansvariga vill sektions-
styrelsen arbeta för att digitalisera bokföringen och kontantbefria sektionen.

• Jämlikhet
Sektionsstyrelsen vill under det kommande verksamhetsåret arbeta för att öka jämlikheten på
sektionen mellan kön, mellan de olika programmen och mellan svensktalande och ickesvenskta-
lande studenter. (5, 7, 9, 11)
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Verksamhets plan
Focumateriet 19/20

Focumateriet planerar att under året fort sätta för se sektionen med billigt snask samt diverse
paraphernalia och upp lyftande flipper spelande. För att realisera detta har föreningen satt upp
som mål att:

• Arrangera TVÅ flipper turneringar För att fylla tom rummet efter Foc körets flyttande
kommer vi även arrangera en flipper resa med turnering LP1.

• Tillsammans med DP arrangera en flipper dup.

• Arrangera ett Foc Kör när läget till låter, preliminärt i vår.

• Arrangera sektionens bästa sektions aktiva tack, med bastu bad.

• Se över rutiner för finansiering för under håll av flipper och automater.

• Upp ställa en tanke gång kring våra flipper spels vara och mer vara, ett till kan ske.

• Främja intresset för flipper genom att synas och arrangera mindre formella resor till diverse
flipper center i Göteborg.

• Sprida FOCSNEWS till sektions tv:n.

• Bygga upp ett mindre lager av flipper delar som går sönder för att minska frakt kostnader.

Utöver denna verksamhet har föreningen även som mål att:

• Sälja godis samt agera oberoende nyhets källa under sektions möten.

• Hålla nuvarande flipper i spel bart skick i så stor utsträckning som möjligt.

• Ut reda effektiviseringen av det fort löpande arbetet utan att inskränka på föreningens anda.

• Fortsätta vara en oberoende nyhets källa.

• Utreda möjligheten att ut öka sortimentet med Focumateriet relaterade artiklar.

V.E.S. Focumateriet



Verksamhetsplan
F6 20/21

2020-09-24

Verksamhetsplan för F6 20/21
F6 skall under verksamhets̊aret 20/21,

utöver sina ordinarie åligganden,
genomföra följande

Främja ett rikt studentliv

• Göra det möjligt för Fysikteknologer att lära känna studenter fr̊an andra sektioner

Genom att arrangera gasquer tillsammans med andra sexmästerier samt h̊alla ET-raj som är öppna för

alla studenter p̊a Chalmers f̊ar Fysikteknologer en möjlighet att träffa och lära känna personer fr̊an andra

sektioner.

• Anordna en bastusittning i Lp3

• Anordna en julkalendersvisning m̊andag till fredag

• Arrangera Luciasittning den 13 november

• Bjuda sektionens medlemmar p̊a ärtsoppa, alternativt risgrynsgröt, en lunch varje läsperiod

• Hyra ut och v̊arda sektionens värmesk̊ap

• Hyra ut och v̊arda F6s ljud- och ljusutrustning

Utveckla föreningen

• Fortsatt utveckling av kontinuitetsarbetet

I och med att sektionen har infört en gemensam Gsuite kommer arbetet för en bättre kontinuitet mellan

åren att främjas. F6 20/21 kommer arbeta för att överlämna tydligare utvärderingar av arrangemang till

nästkommande F6.

• Bedriva uppföljningsarbete gällande arbetsbelastning

Genom att kontinuerlig utvärdera verksamhetens arbetsbelastning ämnar vi att främja v̊ar och kommande

års välm̊aende.

• Främja samarrangemang med andra föreningar p̊a Fysikteknologsektionen

• Bibeh̊alla F6 representation p̊a sektionen

Under r̊adande omständigheter ämnar F6 20/21 att aktivt arbeta för att bibeh̊alla och utveckla intresset

för F6:s arbete och p̊a s̊a sätt bibeh̊alla F6 representation p̊a sektionen.

• Utveckla ET-Rajen

F6 20/21 ämnar att utveckla ET-Rajs-formatet p̊a ett s̊adant sätt att de är anpassade för en större del

av sektionens medlemmar.
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Verksamhetsplan
F6 20/21

2020-09-24

Skapa utrymme för personlig utveckling genom engagemang i
sektionens verksamhet

• Arbeta för att bibeh̊alla puffkulturen

Att puffa enskilda arrangemang är en möjlighet för sektionens medlemmar att vid intresse delta i F6s

verksamhet. Puffarna ska under och efter ett arrangemang f̊a känna att deras hjälp varit värdefull.

• Anordna en aspning

Genom att arrangera en genomtäkt aspireringsperiod kan fysikteknologer engagera sig i sektionens arbete,

träffa nya vänner och ha roligt. P̊a s̊a sätt hoppas vi att aspiranterna ska intressera sig till att söka F6.

De ska ha goda möjligheter att känna p̊a sexmästerilivet och vara väl förberedda för ett eventuellt år i

kommittén.
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Verksamhetsplan
DP 20/21

Verksamhetsplan Djungelpatrullen 20/21

Djungelpatrullen ska under verksamhets̊aret 20/21 utöver sina
ordniarie åligganden genomföra följande:

Rusta upp samt underh̊alla sektionslokalen Focus

• St̊a till tjänst i planeringen för upprustningen av Focusköket och verka för att det skall bli
av.

• Fortsätta l̊ata Nollan ha Nollanstäd för att förbättra deras städkunskaper, disciplin och
moral samt lära dem vikten av att städa undan efter sig p̊a Focus. Efter utförd städning
ska Nollan belönas med fika samt den goda känslan man f̊ar av att göra rätt för sig som
sektionsmedlem.

• Göra ett ordentligt inventarium över redskapen i Focusköket, kasta det som är obrukbart
och se till att införskaffa det som saknas.

• Införskaffa bättre soptunnor till Focus-toaletterna s̊a de kan h̊allas fräschare.

Främja ett rikt studentliv och god sammanh̊allning p̊a sektionen

• Arrangera DuP de allra flesta fredagar. Dessa med intressanta teman som lockar s̊a stor
m̊algrupp som möjligt.

• L̊ata andra föreningar, som visar intresse, medverka p̊a DuP för att l̊ata dem synas mer p̊a
sektionen samt minska v̊ar arbetsbelastning.

• Arrangera pub under pubrundor, anpassat till COVID-19-restriktionerna.

• Arrangera en aspning där aspirerande sektionsmedlemmar ska f̊a en inblick i vad det innebär
att vara patrullman.

• Vara med och arra/samarra p̊a andra kommitéers aspning ifall intresse finns.
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Verksamhetsplan
Studienämnden vid Fysik 2020/2021

Fysikteknologsektionen, Chalmers studentk̊ar

Verksamhetsplan

SNFTM 20/21
Medlemmar:

Oliver Thim

Patrik Wallin Hybelius

Linnea hallin

Mijo Thoresson

Tobias Gabrielii

Victor Salomonsson

Mikael Eriksson

Christian Josefson

Studienämnden skall under verksamhets̊aret 2020/2021, utöver sina övriga åligganden,
utföra följande:

• Sträva efter att öka svarsfrekvensen p̊a kursenkäter för kurser som läses av sektionens med-
lemmar, förenkla arbetet för de som är studentrepresentanter och göra det enklare att ge
feedback p̊a p̊ag̊aende kurs.
B̊ade svarsfrekvensen p̊a kursenkäter och intresset för att vara studentrepresentant har minskat un-
der den senaste tiden. SNFTM avser därför att verka för att fler sektionsmedlemmar ska svara p̊a kur-
senkäter och att förenkla för studentrepresentanter genom att tillhandah̊alla en föreslagen dagordning
för kursnämndsmöten. Vi avser ocks̊a att öka kännedomen p̊a sektionen om funktionen för kontinuerlig
anonym kursfeedback p̊a Ftek.

• Öka transparensen och lättöversk̊adligheten av kursval.
SNFTM kommer under året arbeta med att sprida information kring hur kursval p̊averkar framtida studier,
samt utveckla hur detta kan göras p̊a bästa sätt. Detta är extra relevant för TM, som har en stor mängd
valbara kurser under kandidaten. Detta kommer bland annat göras genom att kontinuerligt informera
studenterna inför kursval samt innan mastersvalet, men även utforska möjligheten till att ta fram n̊agon
form av verktyg som förenklar studentens val av kurser och mastersprogram.

• Fortsätta arbetet med det psykosociala läget p̊a sektionen.
Under året kommer studienämnden arbeta med att förbättra den psykosociala hälsan p̊a sektionen. Det
har tidigare varit m̊anga diskussioner och utredningar kring var problemen ligger och vilka lösningar som
kan fungera. Under verksamhets̊aret kommer det läggas mer kraft p̊a att börja f̊a till resultat i arbetet, d̊a
detta är en punkt som arbetats med under flertalet år. Workshopen om det psykosociala läget p̊a sektionen
ska följas upp.

• H̊alla god kontakt med PA’s och programadministration.
Under det g̊angna året fick b̊ade F och TM nya programansvariga och studievägledare. SNFTM 19/20
p̊abörjade d̊a ett arbete för att ha en bra kontakt med dessa. Detta arbete ämnar SNFTM 20/21 fortsätta
och utveckla för att p̊a bästa sätt koppla ihop studenter och programadministration, och därigenom ta
v̊ara utbildningar åt rätt h̊all.

• Verka för att det ska finnas en mötesplats mellan studenter och anställda i den m̊an det är
möjligt.
I och med Covid-19 har tyvärr cocktailpartyt LP4 19/20 och LP1 20/21 f̊att ställas in, men vi ser änd̊a
vikten i att skapa möten mellan studenter och anställda. Därför ämnar studienämnden 20/21 att undersöka
och genomföra arrangemang som kan fungera som en likvärdig mötesplats.

• Utveckla studiebevakningen p̊a mastern.
Studienämnden ämnar under verksamhets̊aret 20/21 arbeta vidare med att f̊a en bättre inblick och stu-
diebevakning p̊a de olika masterprogrammen associerade med F och TM. Störst fokus kommer läggas p̊a
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Studienämnden vid Fysik 2020/2021

Fysikteknologsektionen, Chalmers studentk̊ar

MPPHS d̊a den ännu kan anses vara i ett sorts utvecklingsstadium.

• Utveckla VBLs funktioner och samarbete.
VBL har huvudsakligen haft ansvaret att samla in och lägga upp relevant kursmaterial p̊a ftek.se, speciellt
tentor och tentalösningar. Under verksamhets̊aret 20/21 ämnar studienämnden lägga större fokus än
tidigare p̊a att samla in och lägga upp material ämnat för att sammanfatta det viktigaste materialet i
kurser.

• Verka för att studiekvaliteten p̊a utbildningen inte ska p̊averkas av COVID-19 och ekonomi
i balans.
Under året har världen drabbats av en pandemi, och Chalmers har redan tidigare aviserat om att stora
besparingar kommer ske inom högskolan de närmaste åren. Dessa b̊ada omständigheter gör att utbild-
ningens kvalitet kan komma att p̊averkas. Vi ska genom god kontakt med b̊ade högskolan och k̊aren verka
för att dessa omständigheter inte ska p̊averka utbildningskvaliteten i negativ riktning.
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